

PAOC Ka Chi Secondary School
Parent-Teacher Association Circular No.11 (2016-2017)
【 March Family Picnic 】 &

【 Collection of Appreciation cards Parents-Also-Appreciate-Teachers Drive 2017 】

13 January 2017

Dear Parents,

You are cordially invited to take part in the following activities held by Parent-Teacher Association. Besides, you are invited to join us the family picnic, so as to relax and take a rest, in addition to fostering relationships among teachers and parents. Details are as follows:

PTA Family Picnic

Date	5 March 2017 (Sunday)
Time	08:30 – 17:30
Meeting point	PAOC Ka Chi Secondary School
Place of dismissal	PAOC Ka Chi Secondary School
Itinerary	AM: Travel by coach to Jordan Valley Park Lunch: lunch buffet (salmon unlimited) PM: Visit to Sheung Yiu Fork Museum (Statutory heritage designated in 1981, passing through the mangrove about 20 minutes).Next to West Sea Cofferdam Sai Kung Scenery, including sites not opened before such as Water Watching pavilion, West Sea pavilion and Water Transfer Station. (The tour is arranged by Dragon Ball Holiday and accompanied by a professional tour guide.)
Mode of Transport	Coach
Fees	\$100 per person (standardized); (free of charge under 2 years of age) (Original: \$235; the rest paid by PTA)
P.S. First come, first serve. Maximum no. per family: 6 people All children have to register for the need of purchasing travel insurance. The Association will refuse the unregistered children to get on the coach/boat.	

Notice:

Please submit the application form together with the fees (\$100 per person) on or before 17 January through the class teacher, who returns it to Mr Chan Shun Chung on behalf of PTA. Those who want to participate in the picnic may go to the school in person on the following days:

Date: 19 January 2017 (Thursday)

20 January 2017 (Friday)

Time: 13:00-14:10 (Lunch time)

Venue: the school covered playground

- P.S. 1. Parent volunteers will be in charge of the application procedures.
 2. Application will not be accepted when the quota is full.
 3. Application is on first come, first serve basis. Successful applicants will be informed in due course.

For enquiries, please call Ms. Chan Ka Yee in our school on 24413818

【Collection of Appreciation cards Parents-Also-Appreciate-Teachers Drive 2017】

Dear Parents,

In the response to the "23rd Parents-Also-Appreciate-Teachers Drive" , the "Appreciation Cards for Teachers" will be given on 13 January, 2017 (Friday). Parents can show respect to teachers through this event. The cards will be collected during 16 –24 January, 2017. Parents can deliver the appreciation cards to class teachers, (who in turn will deliver to PTA Mr Chan Shun Chung for collection) through your child within the collection period.

The teachers of PTA committee will collect and calculate the number of appreciation cards. As the 'Parents-Also-Appreciate-Teachers' Drive of this year enter the twenty third anniversary, special prizes will be given to those 3 most respectable teachers, in addition to prizes dedicated to 3 parents who write the most thoughtful messages.

Yours Faithfully,



Ms Li Lai Ha

Chairperson

Teacher-Parent Association

PAOC Ka Chi Secondary School
Parent-Teacher Association Circular No.11 (2016-2017)
【 March Family Picnic 】 &

【 Collection of Appreciation cards Parents-Also-Appreciate-Teachers Drive 2017 】

【 Reply Slip 】

Parents should fill in the reply slip. For parents who are interested in enrolling the activities, please submit the reply slip together with the required fee to your child's class teachers (to be collected by Mr. Chan Shun Chung) **on or before 17 January**. Parents may also come to the school in person to complete the enrollment procedures.

Name of student : _____ Class : ____ () Name of parent : _____

Dear PAOC Ka Chi Secondary School Parent Teacher Association, I

* intend to participate in PTA Family Picnic, \$100 each. Details as follows

Number of participant : _____

Payment total: \$ _____ (**cash or cheque)

do not intend to participate the above-mentioned activity.

I acknowledge the **【 Collection of Appreciation cards Parents-Also-Appreciate- Teachers Drive 2017 】** .

(#Use a ✓ to indicate your choice)

**For payment by cheque, make payable to: PAOC KA CHI SECONDARY SCHOOL PARENT TEACHER ASSOCIATION.*

Signature of Parent _____

Contact Number _____

Date _____

Parent Teacher Association, PAOC Ka Chi Secondary School

Notice and receipt on Family Picnic (5 March, 2017)

Date of picnic: 5 March 2017 (Sunday)

No. of people: _____

The amount received: \$ _____ (Cash /Cheque *)

Gathering time : 08:30

Dismissal time: 17:30

Meeting point & Place of dismissal: PAOC Ka Chi Secondary School

Enquiry: Ms. Chan Ka Yee (2441 3818)

P.S. All children must have to register for the need of purchasing travel insurance. The Association will refuse the unregistered children to get on the coach.

Please be punctual ! No waiting for being late.

加拿大神召會嘉智中學
家長教師會第十一號通告 (2016-2017)

【三月親子旅行】及【第二十三屆「家長也敬師運動」(2017)心意卡】

親愛的家長：

為讓家長與學生一同舒展身心，共享歡樂時光，並增進老師及家長間之情誼，特舉辦「親子旅行」，現誠邀各位家長撥冗參加，所有活動詳情如下：

家教會「親子旅行」

日期	2017年3月5日(星期日)
時間	08:30 – 17:30
集合及解散地點	加拿大神召會嘉智中學
行程	上午：乘坐旅遊巴前往佐敦谷公園。 午膳：豐膳自助午餐(三文魚任食)； 下午：上窰民俗文物館(1981年已成為法定古蹟，沿途穿過紅樹林約20分鐘單程) 再往北潭涌西壩風景區 (數十年來列為禁區之香港絕色風景區：遠眺觀水亭、西壩亭、調水站)。 (行程由龍珠假期安排，專業導遊隨團出發。)
交通工具	旅遊巴
費用	每位100元，不足2歲免費 (原價235元，本會每人津貼135元。)
備註：	每一家庭報名人數最多為6人，名額有限，額滿即止。 因需購買旅行保險關係，參加小童必須報名，否則，本會將拒絕沒有報名小童上車。

收費方法

各家長參加與否均須填妥本回條，若有意參加是次活動，請填妥附上之報名表格，於1月17日或之前由貴子弟交予班主任(再轉交家教會陳順中老師)，亦可親臨本校辦理報名手續。

費用 (每位港幣100元)，於下列日期、時間、地點，由貴子弟或家長親臨本校辦理報名手續。

日期：2017年1月19日(星期四)

2017年1月20日(星期五)

時間：13:00-14:10(午膳時間)

地點：本校兩天操場

備註：

1. 是次親子旅行由本校家長義工負責辦理報名手續。
2. 旅行名額額滿後，本會會取消餘下的報名程序。
3. 報名原則上採「先到先得」模式，倘超出名額，本會有權作最後之安排及決定，並會盡快將結果通知各家長。

若對活動有任何查詢，請致電本校 (24413818) 與家長教師會副主席陳嘉儀老師聯絡。

【第二十三屆「家長也敬師運動」(2017)心意卡】

親愛的家長：

本校家教會為響應第二十三屆「家長也敬師」運動，將於 2017 年 1 月 13 日(五)派發敬師咭予各位家長，讓各位可以向老師表達謝意。收集敬師咭日期為 2017 年 1 月 16 日至 1 月 24 日，煩請各位家長把心意卡於以上日期內，請 貴子弟交回班主任再轉交家教會負責老師(陳順中老師)。

家教會負責老師稍後會進行點算，點算完畢，將會直接交給所送贈的老師手上。家教會於十一月會員大會當晚，除了頒發獎狀予最多敬師咭的三位老師外，亦將送贈獎品予三位填寫心意卡最有心思的家長及頒發獎狀予獲致謝的三位老師。

此致

貴家長會員

加拿大神召會嘉智中學
家長教師會主席



李麗霞 謹啟

二零一七年一月十三日

加拿大神召會嘉智中學
家長教師會第十一號通告 (2016-2017)

【三月親子旅行】及【第二十三屆「家長也敬師運動」(2017)心意卡】

【家長回條】

各家長參加與否須填寫本回條，由 貴子弟於 1月17日或之前 交予班主任(再轉交家教會陳順中老師)，亦可親臨本校辦理報名手續。

學生姓名：_____ 班別：_____ 學號：_____ 家長姓名：_____

本人* 擬參加上述之：家教會「親子旅行」。每位\$100，詳情如下：

報名人數共：_____ 人

現繳交旅行費用合共港幣 _____ 元正。(**現金或支票)

不參加上述活動。

本人知悉【第二十三屆「家長也敬師運動」(2017)心意卡】事宜。

* 請在適當以✓表示

** 繳費方法：現金或支票

支票抬頭：「加拿大神召會嘉智中學家長教師會」

此致

加拿大神召會嘉智中學家長教師會

家長簽名：_____

聯絡電話：_____

日期：2017年1月__日

加拿大神召會嘉智中學家長教師會
2017年3月5日「親子旅行」收據及通知書

旅行日期：2017年3月5日(星期日)

參加人數：_____ 人

已收款額：_____ 元正 (現金/支票*)

集合時間：08:30

解散時間：17:30

集合及解散地點：加拿大神召會嘉智中學

查詢：家教會陳嘉儀老師 (2441 3818)

備註：因需購買旅行保險關係，參加小童必須報名，否則，本會將拒絕沒有報名小童上車。

敬請準時，逾時不候。